
Beste allen, 

Namens Lijst Linssen reageer ik als volgt: 

1 D66 gaat er in de brief abusievelijk van uit dat het een brief van het college betreft; het is een brief 
van 4 wethouders. Dat verandert de status ervan. 

2 Waarom moet een brief, gericht aan de ondertekenaars van het Focusakkoord, in de 
raadsvergadering besproken worden? Er zijn fracties, waaronder Lijst Linssen, die het Focusakkoord 
niet getekend hebben of zich uit het Focusakkoord hebben teruggetrokken. Deze brief is dus 
kennelijk niet voor deze fracties bedoeld. Maar de raadsvergadering is bedoeld voor alle partijen. 
Indien D66 graag de status van het Focusakkoord bespreekt met de andere partijen die zich nog 
scharen achter het Focusakkkoord, stelt Lijst Linssen voor dat zij zelf een interne bijeenkomst 
beleggen. 
Zoals het nu wordt voorgesteld, zal Lijst Linssen niet deelnemen aan een dergelijk agendapunt en 
ook de voorzitter van de raad aldus informeren. 
Als D66 echter het vertrouwen van de raad in de wethouders wil agenderen, dan kan dat uiteraard. 
In dat geval zal er echter een heel andere brief geagendeerd moeten worden. 

Wij verzoeken de griffie deze brief te verspreiden. 

Met vriendelijke groet namens Lijst Linssen, 

Sander Siebelink 


